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Protokół Nr I.2014 

z sesji Rady Powiatu Żagańskiego 

z dnia 1 grudnia 2014 roku 

 

   1. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego powiatu. 
   Sekretarz Powiatu Iwona Hryniewiecka wręczyła Radnym zaświadczenia o wyborze na 

radnego powiatu. 

2. Otwarcie I sesji Rady Powiatu Żagańskiego.  
Otwarcia I sesji Rady Powiatu Żagańskiego dokonał Radny Senior Zdzisław Wilczyński 

stwierdzając na sali obecność 20 radnych. Ponadto na sali obecni byli Zarząd Powiatu 

Żagańskiego, Sekretarz Powiatu Iwona Hryniewiecka, Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka, 

Radca Prawny Andrzej Skibiński, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, naczelnicy 

wydziałów Starostwa Powiatowego oraz prasa lokalna. 

   3. Złożenie ślubowania przez radnych. 
   Radny Senior Zdzisław Wilczyński odczytał rotę ślubowania, Radni powtarzali słowa roty  

i złożyli ślubowanie. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński: stwierdzam, że Radni, którzy złożyli ślubowanie objęli 
mandat Radnego Powiatu Żagańskiego. 

   4. Ustalenie porządku obrad. 
      Radny Senior Zdzisław Wilczyński: dzisiejsza sesja zwołana jest na podstawie 

postanowienia Komisarza Wyborczego w Zielonej Górze, który zwołał sesję na dzień 

dzisiejszy wraz z porządkiem obrad. Porządek sesji obejmuje między innymi wybór 

przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady powiatu.  

   5. Wybór przewodniczącego rady powiatu. 
   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił Radnego Macieja Borynę o pomoc  

w prowadzeniu sesji, w zapisywaniu kandydatów i liczeniu głosów.  

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

   Radny Henryk Janowicz zgłosił kandydaturę Radnego Mirosława Gąsika na funkcję prze-

wodniczącego rady. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński zapytał Radnego Mirosława Gąsika czy wyraża zgodę 
na kandydowanie. 

   Radny Mirosław Gąsik wyraził zgodę na kandydowanie. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił kandydata o przedstawienie swojej osoby. 

   Radny Mirosław Gąsik: mam 39 lat, jestem żonaty, jestem radnym II kadencję, zawodowo 

jestem przedsiębiorcą. 
   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił o zgłaszanie innych kandydatur. 

   Innych kandydatur nie zgłoszono. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił o zgłaszanie kandydatur do prac w Komisji 

Skrutacyjnej i zaproponował skład komisji 3 osobowy i pracę Komisji w pozostałych wybo-

rach. Propozycję poddano pod głosowanie. 

   Rada Powiatu jednogłośnie wyraziła zgodę na 3 osobowy skład Komisji Skrutacyjnej. 

   Radny Marek Kopta: zgłaszam kandydaturę Radnego Bolesława Wróblewskiego. 

   Radny Leon Cuprych: zgłaszam kandydaturę Radnego Zbigniewa Telera. 

   Radny Maciej Boryna: zgłaszam kandydaturę Radnego Romana Śliwińskiego.  

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński zapytał kolejno kandydatów, czy wyrażają zgodę na 

pracę w komisji. 

   Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

 



 2 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński przedstawił proponowany skład Komisji Skrutacyjnej: 

1. Zbigniew Teler, 

2. Bolesław Wróblewski, 

3. Roman Śliwiński 

   i poddał skład komisji pod głosowanie. 

   Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się komisji 

i przygotowania kart do głosowania. 

   Po przerwie Radny Zbigniew Teler poinformował, że pełni funkcję Przewodniczącego Ko-

misji Skrutacyjnej i poinformował Radnych o zasadach głosowania. Mamy jedną kandyda-

turę na Przewodniczącego Rady Powiatu w związku z tym jest jedno nazwisko na karcie do 

głosowania i są trzy kratki, kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Zakreślamy jed-

ną kratkę, jeżeli będzie więcej lub nie będzie żadnych skreśleń, głos jest nie ważny. Radni 

będą wyczytywani kolejno z listy obecności, Radni będą podchodzić po kartę do głosowa-

nia i oddawać głosy, wrzucając kartę do urny. Ponieważ na sali jest 20 Radnych a kart przy-

gotowano 21, jedna karta zostaje zniszczona. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Roman Śliwiński odczytywał, kolejno wg. listy obecności, 

radnych i wręczał karty do głosowania. Radni odbierali karty do głosowania i przechodzili 

do urny w celu oddania głosu. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński po zakończonym głosowaniu ogłosił przerwę w celu 

zliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i podania wyników głosowania. 

   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił protokół z przeprowa-

dzonego w dniu 1 grudnia 2014 roku głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Ra-

dy Powiatu Żagańskiego. Komisja stwierdza, że w głosowaniu udział wzięło 20 radnych, 

głosów ważnych oddano 20, głosów nieważnych oddano 0. Za kandydaturą Radnego Miro-

sława Gąsika głosowało 18 radnych, przeciw kandydaturze głosował 1 radny, wstrzymał się 
1 radny. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu Żagańskiego wybrała w głoso-

waniu tajnym na stanowisko Przewodniczącego Rady Powiatu Żagańskiego Radnego Miro-

sława Gąsika, który uzyskał wymaganą większość głosów. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

   Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

   6. Wybór wiceprzewodniczących rady powiatu. 
   Radny Senior Zdzisław Wilczyński poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprze-

wodniczących rady. 

   Radny Mirosław Gąsik zgłosił kandydaturę Jacka Grzelaka i Radnego Tomasza Hucała na 

funkcję wiceprzewodniczących rady powiatu. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński zapytał kandydatów, czy wyrażają zgodę na kandydo-

wanie. 

   Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński ogłosił przerwę i poprosił Komisję Skrutacyjną o prze-

prowadzenie wyborów. 

   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił zasady głosowania. Po-

nieważ na sali jest 20 Radnych a kart przygotowano 21, jedna karta zostaje zniszczona. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Roman Śliwiński odczytywał, kolejno wg. listy obecności, 

radnych i wręczał karty do głosowania. Radni odbierali karty do głosowania i przechodzili 

do urny w celu oddania głosu. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński po zakończonym głosowaniu ogłosił przerwę w celu 

zliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i podania wyników głosowania. 

   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił protokół z przeprowa-

dzonego w dniu 1 grudnia 2014 roku głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
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Rady. W głosowaniu udział wzięło 20 Radnych. Głosów ważnych oddano 20, głosów nie-

ważnych oddano 0, za kandydaturą Radnego Jacka Grzelaka głosowało 18 Radnych, prze-

ciw kandydaturze Radnego Jacka Grzelaka głosował 1 Radny, wstrzymał się od głosu 1 

Radny. Za kandydaturą Radnego Tomasza Hucała głosowało 18 Radnych, przeciw kandy-

daturze Radnego Tomasza Hucała głosował 1 Radny, wstrzymał się od głosu 1 Radny. 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu Żagańskiego wybrała w głosowaniu taj-

nym na stanowiska Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Żagańskiego Panów Jacka Grze-

laka i Tomasza Hucała, którzy uzyskali wymaganą większość głosów. 

   Radny Senior Zdzisław Wilczyński odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

   Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

   7. Sprawy różne: 
Dalsze obrady sesji prowadził Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: Dziękuję za okazane zaufanie w imieniu swoim  

i wiceprzewodniczących, jednocześnie proszę, przynajmniej w początkowej fazie, o wyro-

zumiałość i pomoc.  

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: proponuję rozszerzenie porządku obrad: 

    pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

      1)  stwierdzenia wyboru Starosty Powiatu Żagańskiego, 

2) stwierdzenia wyboru Wicestarosty Powiatu Żagańskiego, 

3) stwierdzenia wyboru członków Zarządu Powiatu Żagańskiego, 

4) ustalenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Żagańskiego, 

                   5)  zmian budżetu, 

                6)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żagańskiego na lata 2014 – 

2022, 

                7) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywanych 

Powiatowi Żagańskiemu w 2014 roku. 

   pkt.9. Informacje i oświadczenia. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał pod głosowanie przedstawioną propozycję 

zmiany porządku obrad.  

   Rada Powiatu jednogłośnie wyraziła zgodę na wprowadzenie proponowanych zmian do 

porządku obrad. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

      1)  stwierdzenia wyboru Starosty Powiatu Żagańskiego, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję Starosty 

Powiatu Żagańskiego. 

   Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał: Starostą musi być ktoś, kto jest bardzo 

doświadczony, zna doskonale powiat żagański, instytucję, podległe jednostki budżetowe  

i inne. Dodając to, co obowiązuje w polskiej demokracji od lat, że pierwszą szansę daje się 
zwycięzcy, dlatego ja zdecydowanie proponuję na Starostę Powiatu Żagańskiego Pana 

Henryka Janowicza. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zapytał Radnego Henryka Janowicza, czy wyraża 

zgodę na kandydowanie i przedstawienie swojej osoby. 

   Radny Henryk Janowicz: Wyrażam zgodę na kandydowanie. Jestem długoletnim 

samorządowcem z wykształceniem wyższym magisterskim, mam żonę, dwie córki. Wielu  

z Was znam, jeżeli chodzi o działania i współdziałania z innymi osobami, to też wiele osób 

mnie zna. Pracę magisterską pisałem na temat Starostwa Powiatowego. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zapytał, czy są inne kandydatury? 

   Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zaproponował ten sam skład Komisji Skrutacyjnej, 

która przeprowadzała głosowanie na przewodniczącego rady i wiceprzewodniczących  

i zapytał członków komisji, czy wyrażają zgodę.  
   Członkowie komisji wyrazili zgodę. 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej. 

   Rada Powiatu jednogłośnie wyraziła zgodę na zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił o ukonstytuowanie się komisji  

i przygotowanie kart do głosowania. 

   Po przerwie Radny Zbigniew Teler poinformował, że pełni funkcję Przewodniczącego Ko-

misji Skrutacyjnej i poinformował Radnych o zasadach głosowania. Mamy jedną kandyda-

turę na Przewodniczącego Zarządu Powiatu w związku z tym jest jedno nazwisko na karcie 

do głosowania i są trzy kratki, kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Zakreślamy 

jedną kratkę, jeżeli będzie więcej lub nie będzie żadnych skreśleń, głos jest nie ważny. Rad-

ni będą wyczytywani kolejno z listy obecności, Radni będą podchodzić po kartę do głoso-

wania i oddawać głosy, wrzucając kartę do urny. Ponieważ na sali jest 20 Radnych a kart 

przygotowano 21, jedna karta zostaje zniszczona. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Roman Śliwiński odczytywał, kolejno wg. listy obecności, 

radnych i wręczał karty do głosowania. Radni odbierali karty do głosowania i przechodzili 

do urny w celu oddania głosu. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik po zakończonym głosowaniu ogłosił przerwę w celu 

zliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i podania wyników głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił protokół z przeprowa-

dzonego w dniu 1 grudnia 2014 r. głosowania w sprawie wyboru Starosty Żagańskiego. 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu udział wzięło 20 Radnych, głosów waż-
nych oddano 20, głosów nieważnych oddano 0. Za kandydaturą Pana Henryka Janowicza 

głosowało 20 Radnych, przeciw kandydaturze Pana Henryka Janowicza głosowało 0 Rad-

nych, wstrzymało się od głosu 0 Radnych. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu 

Żagańskiego wybrała w głosowaniu tajnym na stanowisko Starosty Żagańskiego Pana Hen-

ryka Janowicza, który uzyskał wymaganą większość głosów. 

Starosta Henryk Janowicz: Chciałbym podziękować dotychczasowej mojej szefowej za 

współpracę, za ciepłe i dobre słowa. Mam nadzieję, że będę godnie reprezentował poprzed-

nich Starostów i że ich nie zawiodę. Ponadto chciałbym podziękować wszystkim Radnym 

za zaufanie i mam nadzieję, że nikogo nie zawiodę.  

Pani Anna Michalczuk (ustępujący Starosta): dziękuję bardzo serdecznie za współpracę 
Wicestaroście i całemu Zarządowi Powiatu. Dziękuję wszystkim poprzednim radnym, 

obecnym radnym gratuluję zwycięstwa. Życzę spokojnej, jak najwłaściwszej pracy na rzecz 

powiatu. Z tego miejsca bardzo serdecznie chciałam podziękować za współpracę pracowni-

kom Starostwa Powiatowego, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Panu Mecenasowi, Pani Heni 

Świątek z Biura Rady i wszystkim naczelnikom, kierownikom, dyrektorom jednostek pod-

ległych. Praca z Państwem była dla mnie przyjemnością, ale też okazją do zebrania kolej-

nych doświadczeń życiowych. Dziękuję niektórym z Państwa za szczególną życzliwość i 

opiekę, jaką mnie otaczali przez te kilkanaście miesięcy. Jeszcze raz z tego miejsca chcia-

łam przeprosić za swoje zachowanie, jeżeli było z mojej strony coś, co kogokolwiek z Pań-
stwa uraziło, to bardzo serdecznie za to przepraszam, bo na pewno nie było to celowe dzia-

łanie. Jeszcze raz wszystkim dziękuję. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Starosty Powiatu Żagańskiego i poddał pod głosowanie. 

   Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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2) stwierdzenia wyboru Wicestarosty Powiatu Żagańskiego, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Starostę o przedstawienie kandydatur na 

funkcję Wicestarosty Powiatu Żagańskiego. 

   Starosta Henryk Janowicz: Na Wicestarostę Powiatu Żagańskiego proponuję Pana Marka 

Koptę, długoletniego samorządowca, osobę, która nie raz w trudnych sytuacjach pokazała, 

że można się godnie zachować i zaprowadzić spokój. Ma bardzo duże doświadczenie 

merytoryczne i praktyczne. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zapytał Radnego Marka Koptę, czy wyraża zgodę  
i przedstawienie swojej osoby. 

   Radny Marek Kopta: wyrażam zgodę na kandydowanie. Jestem żonaty, mam dwóch synów. 

Od 20 lat pracuję w samorządzie, w Radzie Powiatu III kadencje, jako Radny i Etatowy 

Członek Zarządu Powiatu. Byłem również z –cą Burmistrza i Burmistrzem. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił o zgłaszanie innych kandydatów. 

   Radni nie zgłosili innych kandydatów. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik ogłosił przerwę i poprosił Komisję Skrutacyjną  
o przeprowadzenie wyborów. 

   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił zasady głosowania. Po-

nieważ na sali jest 20 Radnych a kart przygotowano 21, jedna karta zostaje zniszczona. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Roman Śliwiński odczytywał, kolejno wg. listy obecności, 

radnych i wręczał karty do głosowania. Radni odbierali karty do głosowania i przechodzili 

do urny w celu oddania głosu. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik po zakończonym głosowaniu ogłosił przerwę w celu 

zliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i podania wyników głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił protokół z przeprowa-

dzonego w dniu 1 grudnia 2014 r. głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty Żagańskiego. 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu udział wzięło 20 Radnych, głosów waż-
nych oddano 20, głosów nieważnych oddano 0. Za kandydaturą Pana Marka Kopty głoso-

wało 19 Radnych, przeciw kandydaturze Pana Marka Kopty głosował 1Radny, wstrzymało 

się od głosu 0 Radnych. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu Żagańskiego wy-

brała w głosowaniu tajnym na stanowisko Wicestarosty Powiatu Żagańskiego Pana Marka 

Koptę, który uzyskał wymaganą większość głosów. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wicestarosty Powiatu Żagańskiego i poddał pod głosowanie. 

   Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

3) stwierdzenia wyboru członków Zarządu Powiatu Żagańskiego, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Starostę o przedstawienie kandydatur. 

   Starosta Henryk Janowicz: na członków Zarządu zgłaszam Radnego Leona Cuprycha, 

Radnego Macieja Borynę oraz do Zarządu na etat proponuję Pana Łukasza Kowczyka. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zapytał kolejno kandydatów, czy wyrażają zgodę na 

kandydowanie. 

   Kandydaci wyrazili zgodę.  
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik ogłosił przerwę i poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przeprowadzenie wyborów. 

   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił zasady głosowania. Po-

nieważ na sali jest 20 Radnych a kart przygotowano 21, jedna karta zostaje zniszczona. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Bolesław Wróblewski odczytywał, kolejno wg. listy 

obecności, radnych i wręczał karty do głosowania. Radni odbierali karty do głosowania  

i przechodzili do urny w celu oddania głosu. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik po zakończonym głosowaniu ogłosił przerwę w celu 

zliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i podania wyników głosowania. 
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   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Teler przedstawił protokół z przeprowa-

dzonego w dniu 1 grudnia 2014 r. głosowania w sprawie wyboru Członków Zarządu Powia-

tu Żagańskiego. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu udział wzięło 20 Rad-

nych, na kandydata Macieja Borynę głosów ważnych oddano 20, głosów nieważnych odda-

no 0. Kandydat otrzymał: 18 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. Na kandydata Leona Cuprycha głosów ważnych oddano 20, głosów nieważnych odda-

no 0. Kandydat otrzymał: 19 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. Na kandydata Łukasza Kowczyka głosów ważnych oddano 20, głosów nieważnych 

oddano 0. Kandydat otrzymał: 18 głosów „za” 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymują-
cych się”. 

   Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Rada Powiatu Żagańskiego w głosowaniu tajnym na 

stanowiska Członków Zarządu Powiatu Żagańskiego wybrała kandydatów: 

1) Macieja Borynę,  
2) Leona Cuprycha, 

3) Łukasza Kowczyka,  

   którzy uzyskali wymaganą większość głosów. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Członków Zarządu Powiatu Żagańskiego i poddał pod głosowanie. 

   Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik udzielił głosu wybranym Członkom Zarządu. 

   Członek Zarządu Leon Cuprych: Dziękuję za wybór, za zaufanie Panu Staroście, że wskazał 

mnie do pracy w Zarządzie. Jestem radnym V kadencję, myślę, że jestem człowiekiem 

kompromisu, czasem jestem dociekliwy, ale myślę, że wszystko będzie ukierunkowane na 

to, żeby praca w Zarządzie i z Radą się układała. 

Członek Zarządu Łukasz Kowczyk: Dziękuję za zaufanie, okazaliście się serdecznymi 

kolegami, przyjęliście mnie z szeroko otwartymi ramionami, nie zawiodę Was. W ostatniej 

kadencji zajmowałem się w Radzie Miejskiej finansami i chciałbym przenieść na niwo tej 

Rady Powiatu takie zaciągnięte stwierdzenie, że ważna jest finansowa inteligencja 

wydawania środków, bo bez tego środki są marnowane. O ten spokój będę zabiegał i nie 

zawiedziecie się na mnie. 

Członek Zarządu Maciej Boryna: Dziękuję za zaufanie. Z wykształcenia jestem księgowym 

aktualnie jestem na ostatnim roku bezpieczeństwa narodowego. Trzecią kadencję w 

samorządzie, w tym drugą w Zarządzie Powiatu. Społecznie dyrektor Muzemu Ziemi 

Szprotawskiej. 

4) ustalenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Żagańskiego, 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Tomasza 

Hucała o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał przedstawił projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

5) zmian budżetu, 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Tomasza 

Hucała o przedstawienie projektu uchwały. 

                Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał przedstawił projekt uchwały i poprosił Skarbnika 

Powiatu o przedstawienie uzasadnienia. 

                Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka: W związku z tym, że ostatnia sesja Rady Powiatu była 

18 czerwca br i na tej sesji były podjęte zmiany do budżetu, więc przez tyle miesięcy 

nagromadziło się dużo różnych spraw finansowych, zwłaszcza wypracowanych środków 

przez nasze jednostki podległe. Ponadto otrzymane środki z zewnątrz, subwencja 
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oświatowa, zmniejszenie środków na projekcie warsztatów szkolnych. Dlatego potrzebą jest 

wprowadzenie tych zmian jak najszybciej, aby nasze jednostki jeszcze w miesiącu grudniu 

wykorzystały wypracowane środki i mogły funkcjonować zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych. W uzasadnieniu rozpisuję, zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie 

wydatków, o ile wzrasta budżet. Budżet w wyniku zmian wprowadzonych tą uchwałą Rady 

Powiatu wzrośnie o 541.258 zł. w związku z wypracowanymi i otrzymanymi środkami  

z zewnątrz na różne cele. PUP otrzymał środki na nagrody, zresztą prasa rozpisywała się na 

ten temat, PCPR dokonuje zmian zarówno w swoim projekcie unijnym, jak i zwiększa 

swoje wypracowane środki. ZSO, ZSP, ZSTiL, ZSTH dokonują zmian i są to wypracowane 

środki. Nasze jednostki wypracowują środki z namju, dzierżaw swoich obiektów, jak 

również z innych tytułów np. sprzedaż mienia, są to drobne kwoty, ale dla jednostek 

znaczące.  

                Obrady Sesji opuścił Wiceprzewodniczący Jacek Grzelak, w dalszych obradach sesji brało 

udział 19 radnych. 

                Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

                Uchwała została przyjęta jednogłośnie przy udziale 19 radnych. 

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żagańskiego na lata 2014 – 

2022, 
                Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie 

uzasadnienia. 

             Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka: Zmiany w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej wynikają ze zmian, które wynikają ze zmian w uchwale w sprawie zmian 

budżetu. W projekcie uchwały przedstawione jest zadłużenie powiatu i poszczególne 

wydatki, jakie są planowane w roku 2014, jak i w latach kolejnych do roku 2022, czyli do 

końca spłaty zadłużenia, jakie posiada powiat żagański. 

                Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik przedstawił projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie. 

                Uchwała została przyjęta jednogłośnie przy udziale 19 radnych. 

                7) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywanych 

Powiatowi Żagańskiemu w 2014 roku. 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik przedstawił projekt uchwały i poprosił Dyrektora 

PCPR o przedstawienie uzasadnienia. 

Dyrektor PCPR Anna Kulczyńska: Jest to uchwała porządkująca. Kompetencją Rady 

Powiatu jest podział środków, między zadaniami, funduszu osób niepełnosprawnych. Po 

przeanalizowaniu trzech kwartałów porządkujemy, czyli na tych zadaniach, na których 

środki zostają zdejmujemy, przekazujemy na te zadanie, gdzie środki są niewystarczające. 

Całość, czyli 83.200 zł przekazujemy na dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych  

i środków pomocniczych. 

                Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

                Uchwała została przyjęta jednogłośnie przy udziale 19 radnych. 

   9. Informacje i oświadczenia. 
                Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: 

                - Radni otrzymali projekt uchwały budżetowej na 2015 rok 

   - Radny Zbigniew Białkowski oraz Radny Jerzy Bielawski zostali wyznaczeni do 

zapoznania się z protokołem I sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 1 grudnia 2014 

roku. 

   Sekretarz Powiatu Iwona Hryniewiecka poinformowała, że Radnym zostaną rozdane druki 

oświadczeń majątkowych, które należy złożyć w terminie 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania.  
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               10. Zamknięcie obrad I sesji Rady Powiatu Żagańskiego. 

               Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik o godz. 17
50 

ogłosił zamknięcie obrad I sesji V kadencji 

Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 1 grudnia 2014 roku. 

 

               Protokołowała  

           Henryka Świątek  

 

                                                                 Przewodnicząca Rady Powiatu Żagańskiego 

                                                                                       Mirosław Gąsik 


